
ПРОТОКОЛ 4 

Засідання студентського самоврядування кафедри фізичного виховання і 

спорту щодо розгляду результатів анкетування здобувачів за спеціальністю 

017 фізична культура і спорт стосовно оцінювання якості освітньої програми 

в Донбаській державній машинобудівній академії на 2024-2025 н. р. 

 

30 березня 2024 р. 

 

ПРИСУТНІ: здобувачі освіти за спеціальністю 017 Фізична культура і спорт: 

студенти гр. ФКС-21-1 Борисов Д., Дороніна В., Баннікова Я.; ФКС-21-2 

Машуров Д.; ФКС-22-1 Cало Н.; ФКС-22-2 Богатир Р., ФКС-22-1 Люлін М., 

ФКС-23-1 Загоровец Н., Желновацька М.  

ЗАПРОШЕНІ: гарант освітньо-професійної програми, в.о.завідувач кафедри 

ФВС Черненко Сергій Олександрович, Кошева Людмила Василівна, доцент 

кафедри фізичного виховання і спорту, Гончаренко Олег Станіславович, 

доцент кафедри фізичного виховання і спорту, Гейтенко Владислав 

Володиморович старший викладач, Олійник Олег Миколайович старший 

викладач, Єрмоленко Олександр Вікторович викладач. 

Всього:16 осіб. 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

Обговорення студентського опитування, щодо вивчення поглядів різних 

категорій стейкхолдерів (викладачів, випускників, роботодавців), 

дотриманням академічної доброчесності та покращення управлінських 

процесів в Донбаській державній машинобудівній академії. 

 

СЛУХАЛИ: 



1. Доповідь гаранта ОПП Черненко С. О., щодо важливості 

використання інструментів у освітньому процесі в умовах воєнного стану з 

метою визначення впливу ОПП на здобувачів за спеціальністю 017 «Фізична 

культура і спорт», а також корегуванням навчальних планів згідно структурно- 

логічної схеми та ПРН. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 

Студентка групи ФКС-22-2 Богатир Р відзначила, що була ознайомлена 

з результатами опитування та повністю з ними згодна. Пропонує створити 

умови розширення функціоналу платформи MOODLE DDMA та мотивувати 

професорсько-викладацький склад до надання можливості здобувачам освіти 

прикріпляти окремим файлом реферати, індивідуальні начальні завдання, а 

також курсових робіт відповідних курсів. 

Здобувач ФКС-22-1 Люлін М., звернув увагу присутніх на створення 

сприятливих умов щодо нагадування (на сторінках курсах) студентам 

переліку дисциплін вільного вибору з подальшим проходженням 

індивідуальної освітньої траєкторії протягом навчального курсу. 

Наступний здобувач ФКС- 21-1 Борисов Д. пропонує викладачам на 

початок сесії здійснювати заходи не тільки щодо оперативного висвітлювання 

результатів поточної успішності на сторінці відповідних дисциплін MOODLE 

DDMA, але і після складання тестових контрольних робіт або індивідуальних 

завдань студентами пояснювати зниження балів та рекомендувати шляхи  

усунення помилок. 

В подальшому обговоренні прийняли активну участь студенти ФКС-21-1 

Баннікова Я., Дороніна В.; ФКС-21-2 Машуров Д.; ФКС-22-1 Cало Н., Люлін 

М.; ФКС-23-1 Загоровец Н., Желновацька М.  

 

УХВАЛИЛИ: 

 

 

1. Рекомендовано розширення функціоналу платформи в MOODLE DDMA 

та мотивувати професорсько-викладацький склад до надання 

можливості здобувачам освіти прикріпляти окремим файлом реферати, 



індивідуальні начальні завдання, курсових робіт відповідних курсів. 

2. Викладачам кафедри удосконалити процес ознайомлення студентів (на 

сторінках курсах) з переліком дисциплін вільного вибору та подальшим 

проходженням індивідуальної освітньої траєкторії протягом 

навчального курсу.  

3. Науково-педагогічним працівникам кафедри ФВС на початок сесії 

інформувати здобувачів освіти з результатами поточної успішності на 

сторінках (MOODLE DDMA) відповідних дисциплін, пояснювати 

зниження балів та рекомендувати шляхи усунення помилок. 

 

 

РЕЗУЛЬТАТИ ВІДКРИТОГО ГОЛОСУВАННЯ: 

за – 16 голосів 

проти – немає 

утримались – немає 

Рішення прийняте одностайно. 

Голова робочої групи С.О.Черненко 

 

Секретар О.В.Єрмоленко 


